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Prawo zamówień publicznych jest niedostosowane do specyfiki Lasów Państwowych i przeszkadza w
dobrej organizacji pracy tej firmy.
To opinia Jerzego Piątkowskiego, dyrektora generalnego LP, wygłoszona w ?Trybunie Leśnika?.

Dyrektor mówił m.in. o problemach z umowami wieloletnimi na świadczenie usług leśnych.

- Na pewno ustawa o zamówieniach publicznych znacznie utrudnia zamawianie usług u naszych
wykonawców prac leśnych ? powiedział dyrektor Ewie Świżewsiej, redaktor naczelnej pisma. -  Bo np.
teoretycznie możemy zawrzeć z ZUL-em umowę powiedzmy 3-letnią, stwarzającą obu stronom swego
rodzaju  poczucie  bezpieczeństwa.  Ale  w  takim  dokumencie  trzeba  m.in.  określić  ceny,  które
obowiązywać  będą  przez  cały  czas  trwania  umowy,  zaś  wahania  cen  trudno  jest  przewidzieć,
zwłaszcza w tej chwili. Także wykonawcy usług nie są w stanie zagwarantować, że za trzy lata
wykonają określony rozmiar prac, ponieważ rynek pracy obecnie się zmienia. Zmieniają się i oni sami,
bo mają świadomość, że trzeba się w jakiś sposób reorganizować, żeby na tym rynku istnieć. (...)
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